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Namens de fractie van Beter voor Rijswijk 

Geen vuurwerkverbod in Rijswijk!

Zaterdag 18 september 2021

De burgemeester van de gemeente Den Haag heeft vanmorgen aangekondigd dat er geen 
totaalverbod op vuurwerk komt. Van Zanen in Den Haag geeft aan dat het totaalverbod landelijk 
geregeld zou moeten worden.

Naar aanleiding daarvan heeft beter voor Rijswijk een vraag aan het college:

Is het college bereidt ook NEE te zeggen tegen een totaalverbod op vuurwerk zodat de inwoners die 
vuurwerk af willen steken dit ook gewoon kunnen doen.
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